



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 18-04-2022 12:58:44 PM Subject: Election of a new auditor / change of auditor / vacancy of auditor's place</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 18-04-2022 12:58:44 PM الموضوع: انتخاب مدقق حسابات جديد / تغيير مدقق الحسابات / شغور مكان مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that METHAQ01-Methaq consulting and auditing has been (elected or appointed) to audit the company's accounts starting from 14-04-2022, instead of the previous auditor RSM01-RSM Jordan for the following reasons.</p>	<p>نود اعلامكم انه تم (انتخاب او تعيين) السادة -METHAQ01 Methaq consulting and auditing كمدقق حسابات للشركة اعتبارا من تاريخ 14-04-2022 بدلا من مدقق حسابات الشركة السابق RSM01-RSM Jordan وذلك للأسباب التالية:-</p>
<p>Reason for change:</p>	<p>سبب التغيير:</p>
<p>Other.</p>	<p>اسباب اخرى</p>
<p>Methaq Foundation for Consulting and Auditing was elected based on the recommendations of the Ordinary General Assembly</p>	<p>تم انتخاب الساده مؤسسة ميثاق للاستشارات وتدقيق الحسابات بناء على توصيات الهيئه العامه العاديه</p>
<p>Whether the auditor's report included a reservation on the company's financial statements during the two preceding fiscal year: No</p>	<p>بيان فيما اذا تضمن تقرير المدقق تحفظ على البيانات المالية خلال السنتين الماليتين السابقتين: لا</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزانا ابو الخيل</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزانا ابو الخيل</p>